
Floor Plans of Residential Properties in the Development
發展項目的住宅物業的樓面平面圖
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7/F Floor Plan
7樓樓面平面圖
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Floor Plans of Residential Properties in the Development
發展項目的住宅物業的樓面平面圖

B.W. – Bay Window 窗台
C.D. – Cable Duct 線槽
H.R. – Hose Reel 消防喉轆
A/C – Air-conditioning 空調

註：
1.  上圖每個住宅物業樓板(不包括灰泥)的厚度為150毫米及200 

毫米。
2.  上圖每個住宅物業層與層之間的高度為3.15米(指該樓層之

石屎地台面與上一層石屎地台面之高度距離)。
3.   因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的

內部面積，一般比較低樓層的內部面積稍大。
4.  樓面平面圖中顯示之住宅物業的外部及內部尺寸、內部間

隔的厚度及個別分隔室的外部尺寸乃根據發展項目經批准
的建築圖則所顯示之資料。(經建築事務監督於2010年5月19
日批准)

5. 除非另有註明，所有尺寸均以毫米(mm)為量度單位。

Remarks:
1.  The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of each residential property above is 150mm 

and 200mm.
2.  Floor-to-floor height of each residential property above is 3.15m (refer to the height between 

the top surface of the structural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its 
immediate upper floor).

3.  The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly 
larger than those on the lower floors because of the reducing thickness of the structural walls on 
the upper floors.

4.  The external and internal dimensions, thickness of the internal partitions and external dimensions 
of individual compartments of each residential property as shown on the floor plan are based on the 
information provided in the approved building plans for the Development. (Approved on 19 May 
2010 by the Building Authority)

5. All dimensions are measured in millimeters (mm) unless otherwise specified.

Scale 比例尺：
5M米0
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A/C Platform – Air-conditioning Platform 空調機平台
B.W. – Bay Window 窗台
C.D. – Cable Duct 線槽
H.R. – Hose Reel 消防喉轆
U.P. – Utility Platform 工作平台

註：
1.  上圖每個住宅物業樓板(不包括灰泥)的厚度為150毫米及200

毫米。
2.  上圖每個住宅物業層與層之間的高度為3.15米(指該樓層之

石屎地台面與上一層石屎地台面之高度距離)。
3.   因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的

內部面積，一般比較低樓層的內部面積稍大。
4.  樓面平面圖中顯示之住宅物業的外部及內部尺寸、內部間

隔的厚度及個別分隔室的外部尺寸乃根據發展項目經批准
的建築圖則所顯示之資料。(經建築事務監督於2010年5月19
日批准)

5. 除非另有註明，所有尺寸均以毫米(mm)為量度單位。
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8/F–12/F Floor Plan
8樓–12樓樓面平面圖

N

Remarks:
1.  The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of each residential property above is 150mm 

and 200mm.
2.  Floor-to-floor height of each residential property above is 3.15m (refer to the height between 

the top surface of the structural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its 
immediate upper floor).

3.  The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly 
larger than those on the lower floors because of the reducing thickness of the structural walls on 
the upper floors.

4.  The external and internal dimensions, thickness of the internal partitions and external dimensions 
of individual compartments of each residential property as shown on the floor plan are based on the 
information provided in the approved building plans for the Development. (Approved on 19 May 
2010 by the Building Authority)

5. All dimensions are measured in millimeters (mm) unless otherwise specified.

Scale 比例尺：
5M米0
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A/C Platform – Air-conditioning Platform 空調機平台
B.W. – Bay Window 窗台
C.D. – Cable Duct 線槽
H.R. – Hose Reel 消防喉轆
U.P. – Utility Platform 工作平台
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15/F Floor Plan
15樓 樓面平面圖

N

註：
1.  上圖每個住宅物業樓板(不包括灰泥)的厚度為150毫米及200

毫米。
2.  上圖每個住宅物業層與層之間的高度為3.15米(指該樓層之

石屎地台面與上一層石屎地台面之高度距離)。
3.   因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的

內部面積，一般比較低樓層的內部面積稍大。
4.  樓面平面圖中顯示之住宅物業的外部及內部尺寸、內部間

隔的厚度及個別分隔室的外部尺寸乃根據發展項目經批准
的建築圖則所顯示之資料。(經建築事務監督於2010年5月19
日批准)

5. 除非另有註明，所有尺寸均以毫米(mm)為量度單位。

Remarks:
1.  The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of each residential property above is 150mm  

and 200mm.
2.  Floor-to-floor height of each residential property above is 3.15m (refer to the height between 

the top surface of the structural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its 
immediate upper floor).

3.  The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly 
larger than those on the lower floors because of the reducing thickness of the structural walls on 
the upper floors.

4.  The external and internal dimensions, thickness of the internal partitions and external dimensions 
of individual compartments of each residential property as shown on the floor plan are based on the 
information provided in the approved building plans for the Development. (Approved on 19 May 
2010 by the Building Authority)

5. All dimensions are measured in millimeters (mm) unless otherwise specified.

Scale 比例尺：
5M米0
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16/F–20/F, 22/F, 23/F, 25/F–29/F Floor Plan
16樓–20樓，22樓，23樓，25樓–29樓樓面平面圖

N

註：
1.  上圖每個住宅物業樓板(不包括灰泥)的厚度為150毫米及200

毫米。
2.  上圖每個住宅物業層與層之間的高度為3.15米(指該樓層之

石屎地台面與上一層石屎地台面之高度距離)。
3.   因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的

內部面積，一般比較低樓層的內部面積稍大。
4.  樓面平面圖中顯示之住宅物業的外部及內部尺寸、內部間

隔的厚度及個別分隔室的外部尺寸乃根據發展項目經批准
的建築圖則所顯示之資料。(經建築事務監督於2010年5月19
日批准)

5. 除非另有註明，所有尺寸均以毫米(mm)為量度單位。

Remarks:
1.  The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of each residential property above is 150mm  

and 200mm.
2.  Floor-to-floor height of each residential property above is 3.15m (refer to the height between 

the top surface of the structural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its 
immediate upper floor).

3.  The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly 
larger than those on the lower floors because of the reducing thickness of the structural walls on 
the upper floors.

4.  The external and internal dimensions, thickness of the internal partitions and external dimensions 
of individual compartments of each residential property as shown on the floor plan are based on the 
information provided in the approved building plans for the Development. (Approved on 19 May 
2010 by the Building Authority)

5. All dimensions are measured in millimeters (mm) unless otherwise specified.

Scale 比例尺：
5M米0

A/C Platform – Air-conditioning Platform 空調機平台
B.W. – Bay Window 窗台
C.D. – Cable Duct 線槽
H.R. – Hose Reel 消防喉轆
U.P. – Utility Platform 工作平台
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21/F Floor Plan
21樓樓面平面圖

N

註：
1.  上圖每個住宅物業樓板(不包括灰泥)的厚度為150毫米及200

毫米。
2.  上圖每個住宅物業層與層之間的高度為3.15米(指該樓層之

石屎地台面與上一層石屎地台面之高度距離)。
3.   因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的

內部面積，一般比較低樓層的內部面積稍大。
4.  樓面平面圖中顯示之住宅物業的外部及內部尺寸、內部間

隔的厚度及個別分隔室的外部尺寸乃根據發展項目經批准
的建築圖則所顯示之資料。(經建築事務監督於2010年5月19
日批准)

5. 除非另有註明，所有尺寸均以毫米(mm)為量度單位。

Remarks:
1.  The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of each residential property above is 150mm  

and 200mm.
2.  Floor-to-floor height of each residential property above is 3.15m (refer to the height between 

the top surface of the structural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its 
immediate upper floor).

3.  The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly 
larger than those on the lower floors because of the reducing thickness of the structural walls on 
the upper floors.

4.  The external and internal dimensions, thickness of the internal partitions and external dimensions 
of individual compartments of each residential property as shown on the floor plan are based on the 
information provided in the approved building plans for the Development. (Approved on 19 May 
2010 by the Building Authority)

5. All dimensions are measured in millimeters (mm) unless otherwise specified.

Scale 比例尺：
5M米0

A/C Platform – Air-conditioning Platform 空調機平台
B.W. – Bay Window 窗台
C.D. – Cable Duct 線槽
H.R. – Hose Reel 消防喉轆
U.P. – Utility Platform 工作平台
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31/F–33/F, 35/F–37/F , 39/F–43/F, 45/F, 46/F, 48/F&49/F Floor Plan
31樓–33樓，35樓–37樓，39樓–43樓，45樓，46樓，48樓及49樓樓面平面圖

N

註：
1.  上圖每個住宅物業樓板(不包括灰泥)的厚度為150毫米及200

毫米。
2.  上圖每個住宅物業層與層之間的高度為3.15米(指該樓層之

石屎地台面與上一層石屎地台面之高度距離)。
3.   因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的

內部面積，一般比較低樓層的內部面積稍大。
4.  樓面平面圖中顯示之住宅物業的外部及內部尺寸、內部間

隔的厚度及個別分隔室的外部尺寸乃根據發展項目經批准
的建築圖則所顯示之資料。(經建築事務監督於2010年5月19
日批准)

5. 除非另有註明，所有尺寸均以毫米(mm)為量度單位。

Remarks:
1.  The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of each residential property above is 150mm  

and 200mm.
2.  Floor-to-floor height of each residential property above is 3.15m (refer to the height between 

the top surface of the structural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its 
immediate upper floor).

3.  The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly 
larger than those on the lower floors because of the reducing thickness of the structural walls on 
the upper floors.

4.  The external and internal dimensions, thickness of the internal partitions and external dimensions 
of individual compartments of each residential property as shown on the floor plan are based on the 
information provided in the approved building plans for the Development. (Approved on 19 May 
2010 by the Building Authority)

5. All dimensions are measured in millimeters (mm) unless otherwise specified.

Scale 比例尺：
5M米0

A/C Platform – Air-conditioning Platform 空調機平台
B.W. – Bay Window 窗台
C.D. – Cable Duct 線槽
H.R. – Hose Reel 消防喉轆
U.P. – Utility Platform 工作平台
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38/F Floor Plan
38樓樓面平面圖

N

註：
1.  上圖每個住宅物業樓板(不包括灰泥)的厚度為150毫米及200

毫米。
2.  上圖每個住宅物業層與層之間的高度為3.15米(指該樓層之

石屎地台面與上一層石屎地台面之高度距離)。
3.   因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的

內部面積，一般比較低樓層的內部面積稍大。
4.  樓面平面圖中顯示之住宅物業的外部及內部尺寸、內部間

隔的厚度及個別分隔室的外部尺寸乃根據發展項目經批准
的建築圖則所顯示之資料。(經建築事務監督於2010年5月19
日批准)

5. 除非另有註明，所有尺寸均以毫米(mm)為量度單位。

Remarks:
1.  The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of each residential property above is 150mm  

and 200mm.
2.  Floor-to-floor height of each residential property above is 3.15m (refer to the height between 

the top surface of the structural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its 
immediate upper floor).

3.  The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly 
larger than those on the lower floors because of the reducing thickness of the structural walls on 
the upper floors.

4.  The external and internal dimensions, thickness of the internal partitions and external dimensions 
of individual compartments of each residential property as shown on the floor plan are based on the 
information provided in the approved building plans for the Development. (Approved on 19 May 
2010 by the Building Authority)

5. All dimensions are measured in millimeters (mm) unless otherwise specified.

Scale 比例尺：
5M米0

A/C Platform – Air-conditioning Platform 空調機平台
B.W. – Bay Window 窗台
C.D. – Cable Duct 線槽
H.R. – Hose Reel 消防喉轆
U.P. – Utility Platform 工作平台
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47/F Floor Plan
47樓樓面平面圖

N

註：
1.  上圖每個住宅物業樓板(不包括灰泥)的厚度為150毫米及200

毫米。
2.  上圖每個住宅物業層與層之間的高度為3.15米(指該樓層之

石屎地台面與上一層石屎地台面之高度距離)。
3.   因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的

內部面積，一般比較低樓層的內部面積稍大。
4.  樓面平面圖中顯示之住宅物業的外部及內部尺寸、內部間

隔的厚度及個別分隔室的外部尺寸乃根據發展項目經批准
的建築圖則所顯示之資料。(經建築事務監督於2010年5月19
日批准)

5. 除非另有註明，所有尺寸均以毫米(mm)為量度單位。

Remarks:
1.  The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of each residential property above is 150mm  

and 200mm.
2.  Floor-to-floor height of each residential property above is 3.15m (refer to the height between 

the top surface of the structural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its 
immediate upper floor).

3.  The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly 
larger than those on the lower floors because of the reducing thickness of the structural walls on 
the upper floors.

4.  The external and internal dimensions, thickness of the internal partitions and external dimensions 
of individual compartments of each residential property as shown on the floor plan are based on the 
information provided in the approved building plans for the Development. (Approved on 19 May 
2010 by the Building Authority)

5. All dimensions are measured in millimeters (mm) unless otherwise specified.

Scale 比例尺：
5M米0

A/C Platform – Air-conditioning Platform 空調機平台
B.W. – Bay Window 窗台
C.D. – Cable Duct 線槽
H.R. – Hose Reel 消防喉轆
U.P. – Utility Platform 工作平台
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N

50/F Duplex Unit Floor Plan
50樓複式單位樓面平面圖
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註：
1.  上圖每個住宅物業樓板(不包括灰泥)的厚度為150毫米及200

毫米。
2.  上圖每個住宅物業層與層之間的高度為3.15米(指該樓層之

石屎地台面與上一層石屎地台面之高度距離)。
3.   因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的

內部面積，一般比較低樓層的內部面積稍大。
4.  樓面平面圖中顯示之住宅物業的外部及內部尺寸、內部間

隔的厚度及個別分隔室的外部尺寸乃根據發展項目經批准
的建築圖則所顯示之資料。(經建築事務監督於2010年5月19
日批准)

5. 除非另有註明，所有尺寸均以毫米(mm)為量度單位。

Remarks:
1.  The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of each residential property above is 150mm  

and 200mm.
2.  Floor-to-floor height of each residential property above is 3.15m (refer to the height between 

the top surface of the structural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its 
immediate upper floor).

3.  The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly 
larger than those on the lower floors because of the reducing thickness of the structural walls on 
the upper floors.

4.  The external and internal dimensions, thickness of the internal partitions and external dimensions 
of individual compartments of each residential property as shown on the floor plan are based on the 
information provided in the approved building plans for the Development. (Approved on 19 May 
2010 by the Building Authority)

5. All dimensions are measured in millimeters (mm) unless otherwise specified.

Scale 比例尺：
5M米0

A/C Platform – Air-conditioning Platform 空調機平台
B.W. – Bay Window 窗台
C.D. – Cable Duct 線槽
H.R. – Hose Reel 消防喉轆
U.P. – Utility Platform 工作平台
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51/F Duplex Unit Floor Plan
51樓複式單位樓面平面圖

註：
1.  上圖每個住宅物業樓板(不包括灰泥)的厚度為150毫米及200

毫米。
2.  上圖每個住宅物業層與層之間的高度為3.15米(指該樓層之

石屎地台面與上一層石屎地台面之高度距離)。
3.   因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的

內部面積，一般比較低樓層的內部面積稍大。
4.  樓面平面圖中顯示之住宅物業的外部及內部尺寸、內部間

隔的厚度及個別分隔室的外部尺寸乃根據發展項目經批准
的建築圖則所顯示之資料。(經建築事務監督於2010年5月19
日批准)

5. 除非另有註明，所有尺寸均以毫米(mm)為量度單位。

Remarks:
1.  The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of each residential property above is 150mm  

and 200mm.
2.  Floor-to-floor height of each residential property above is 3.15m (refer to the height between 

the top surface of the structural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its 
immediate upper floor).

3.  The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly 
larger than those on the lower floors because of the reducing thickness of the structural walls on 
the upper floors.

4.  The external and internal dimensions, thickness of the internal partitions and external dimensions 
of individual compartments of each residential property as shown on the floor plan are based on the 
information provided in the approved building plans for the Development. (Approved on 19 May 
2010 by the Building Authority)

5. All dimensions are measured in millimeters (mm) unless otherwise specified.

N

Scale 比例尺：
5M米0

A/C Platform – Air-conditioning Platform 空調機平台
B.W. – Bay Window 窗台
C.D. – Cable Duct 線槽
H.R. – Hose Reel 消防喉轆
U.P. – Utility Platform 工作平台
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Roof Floor Plan
天台樓面平面圖

P.D. – Pipe Duct 管道槽

註：
1.  上圖每個住宅物業樓板(不包括灰泥)的厚度為不適用。
2.  上圖每個住宅物業層與層之間的高度為不適用。
3.   因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的

內部面積，一般比較低樓層的內部面積稍大。
4.  樓面平面圖中顯示之住宅物業的外部及內部尺寸、內部間

隔的厚度及個別分隔室的外部尺寸乃根據發展項目經批准
的建築圖則所顯示之資料。(經建築事務監督於2010年5月19
日批准)

5. 除非另有註明，所有尺寸均以毫米(mm)為量度單位。

Remarks:
1.  The thickness of the floor slabs (excluding plaster) of each residential property above is not 

applicable.
2.  Floor-to-floor height of each residential property above is not applicable.
3.  The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly 

larger than those on the lower floors because of the reducing thickness of the structural walls on 
the upper floors.

4.  The external and internal dimensions, thickness of the internal partitions and external dimensions 
of individual compartments of each residential property as shown on the floor plan are based on the 
information provided in the approved building plans for the Development. (Approved on 19 May 
2010 by the Building Authority)

5. All dimensions are measured in millimeters (mm) unless otherwise specified.
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Scale 比例尺：
5M米0


